

山頂送鼠迎牛新春活動

THE PEAK NEW YEAR ACTIVITIES

今個農曆新年，和至愛登上太平山山頂福地走一圈，喻意新一年福運伴隨。山頂纜車及山頂凌霄閣已為您準備新春優惠及活動，祝大家過個豐盛牛年！

Capturing the Spring Festival spirit and prosperity, come and experience the traditional Chinese customs

at The Peak to fully immersed in this delightful season of traditions and

to bring good luck and prosperity to your beloved.

恭喜發財

「福氣揮春工作坊」
Lucky Fai Chun Workshop

於指定時間期間，只要消費滿港幣128元[#]或以上，即有機會參與「福氣揮春工作坊」！將自制揮春帶回家！

Customers who spend HK\$ 128[#] or above during the designated period, will be entitled a Lucky Fai Chun Workshop to create your own luck message!

📅 2021.02.5 - 7

🕒 1:00 pm - 5:00 pm

📍 P2樓, 山頂凌霄閣 Level P2, The Peak Tower

#只計算於即日山頂纜車門票或凌霄閣內任何商戶的消費及憑最多2張不同商戶之即日機印收據。每工作坊時間上限為15分鐘。數量有限，先到先得，換完即止。Only applicable to same-day purchase of Peak Tram tickets or any merchants at The Peak Tower with a maximum of two machine-printed receipts issued by different merchants. Each workshop duration will be 15 minutes. On a first-come first served basis and while stocks last.



「摩天許願台」
Fortune Catching Net
@ Sky Terrace 428

新年期間，大家可以在花園道山頂纜車總站或凌霄閣客戶服務中心(地面)以優惠價港幣20元購買「許願牌」一個！

寫下願望再將其掛在摩天台428的「捕願網」上，為家人

或自己送上新春祝福！Visitors can purchase a Fortune

Catching Charm at HK\$ 20 at The Peak Tram Lower

Terminus or Customer Services Counter at The Peak Tower.

Write down your wish and hang it on the "Fortune Catching Net" on Sky Terrace 428 for a New Year Blessing!

📅 2021.02.12-28

🕒 10:00 am - 9:00 pm

📍 摩天台428, 山頂凌霄閣

Sky Terrace 428, The Peak Tower



*活動受條款及細則約束 Terms and conditions apply.

詳情可致電 2849 0668 與山頂凌霄閣顧客服務中心聯絡。

For more information, please contact The Peak Tower Customer Services Counter at 2849 0668.